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UITNODIGING: SAMEN HET JAAR AFSLUITEN

De SP Arnhem wenst iedereen fijne 
feestdagen en een voorspoedig 2012! 

Op dinsdag 15 november 2011 vond de 
Algemene Ledenvergadering plaats in het 
SP-partijhuis in Arnhem. Leden, fractiele-
den, de twee wethouders en het 
(interim-) bestuur waren aanwezig. 

Raadslid Jurgen Elfrink en wethouder Gerrie 
Elfrink vertelden over de SP als coalitiepartner 
in de gemeenteraad en in het college. 
Dat leverde een levendige discussie op over 
de sociale woningbouw in Arnhem. Daarna 
werden de bestuursplannen voor de afdeling 
voor de aankomende periode gepresenteerd.

Uit deze plannen blijkt dat de SP de stad in wil 
gaan met een vijftal thema’s en, meer nog dan 
voorheen, contact met de mensen gaat zoeken. 
Er wordt momenteel hard gewerkt aan de 
oprichting van de SP-afdeling in Renkum. 

Goed nieuws was er ook over ROOD: de jon-
gerenafdeling van de SP in Arnhem blijkt zeer 
levensvatbaar te zijn en de actiebereidheid is 
groot. 

Verder werd er teruggeblikt op de acties die 
in 2010 en 2011 gevoerd zijn, zoals rond de 
thuiszorg, ‘Toiletten in de trein’ en ‘Armoede 
werkt niet’.

De Ledenvergadering heeft tevens een nieuw 
bestuur gekozen. Het resultaat: een stevig 
bestuur dat samen met fractie en wethou-
ders een breed draagvlak zal zoeken voor de 
standpunten van de SP in Arnhem.

Het bestuur van de SP-afdeling in Arnhem 
bestaat uit acht mensen: 

Fiona Verwijs - afdelingsvoorzitter

Paul Kusters - organisatiesecretaris

Jan Duker - penningmeester

Joost Blasweiler - algemeen bestuurslid 

Hans Kateman - algemeen bestuurslid 

Sjoerd van Leent - algemeen bestuurslid

Martin Pieterse - algemeen bestuurslid 

Cris Lenting - fractievoorzitter

SP-LEDEN KIEZEN NIEUW BESTUUR 
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Het jaar is alweer bijna voorbij. De Kerst komt eraan. De SP Arnhem wil graag samen 
met de leden het jaar afsluiten. Daarom nodigen wij jullie allemaal uit voor een 
Kerstborrel op 22 december aanstaande. 

Waar? In het vertrouwde partijhuis aan de Dovennetellaan 55. Inloop vanaf 20.00 uur! 
Voor een hapje en een drankje wordt gezorgd! 



De enorme korting van 20 miljoen op het 
zogeheten participatiebudget voor Arnhem, 
komt voort uit een in 2009 afgesproken 
maatregel van het kabinet Bakenende 
en Bos. Dat kabinet heeft deze ellende 
over ons heen gestort en daar zitten we 
in Arnhem flink mee in de maag. Uit dit 
budget worden onder andere de ID-banen, 
de schuldhulpverlening en de re-integratie 
naar werk betaald. Door deze fikse 
bezuiniging dreigden veel ID-banen in 
Arnhem te verdwijnen. 

Om die reden werd bedacht dat de werkgevers 
mee gaan betalen aan de ID-banen. Een bedrag 
van 4 miljoen in totaal. (Dat is de helft van de 
loonkosten). Een goede ontwikkeling, maar bij 
die werkgevers die niet kunnen meebetalen of 
dat niet willen, zouden de ID-banen komen te 
vervallen.

Bij de besluitvorming over dit onderwerp had de 
SP als hoogste prioriteit dat de mensen met een 
ID-baan zekerheid zouden krijgen en dat ze niet 
terugvallen in de Bijstand. Kortom: dat ze betaald 
werk houden!Deze mensen in een duur traject 
zetten, is niet gewenst en naar onze mening ook 
niet zinvol en daarom uitgesloten. 

Deze mensen doen juist voor maatschappelijke 
organisaties belangrijk werk en vangen knelpun-
ten op. Ook doen ze wat het college graag wil: ze 
werken voor de stad. En vooral in tijden van crisis 
is het belangrijk dat de gemeente investeert in 
mensen met een grote afstand tot de arbeids-
markt.

De SP wilde de financiële middelen die Arnhem 
tekort zou komen om dit te realiseren halen uit 
een verhoging van de OZB bedrijven, maar daar 
was geen meerderheid voor in de gemeenteraad. 
Uiteindelijk hebben we een voorstel ingediend 
waarin all ID’ers betaald werk behouden, hetzij 
bij de huidige werkgever of in een andere be-
taalde baan.

Het college blijft zich inzetten om de werkgevers 
mee te laten betalen, maar als dit niet mogelijk 
blijkt, dan wordt er gezocht naar een maatwerk-
oplossing zodat niemand werk verliest! 

In april komt het college met een rapportage 
over het resultaat van de onderhandelingen met 
de werkgevers. Daarbij komt een overzicht alle 
ID banen, de financiële consequenties en een 
voorstel over wat mogelijk of wenselijk is. Over 
de kosten die hiermee gepaard gaan, beslist de 
raad te zijner tijd. 

Wat we in ieder geval bereikt hebben is dat alle 
lD’ers betaald werk houden! Dat is belangrijk! 

Over de financiën discussiëren we in april, 
maar de mensen om wie het gaat hebben nu de 
zekerheid op werk. In veel andere gemeentes zijn 
de ID Iers domweg ontslagen. In Arnhem is dat 
gelukkig niet zo! 

En dat is mede dankzij de grote inzet en druk van 
de SP gerealiseerd.

Desiree Egberts, Commissie Sociale zaken

De ID baan van Paul:  
Omdat het hem niet lukte om ‘gewoon’ aan de 
slag te komen heeft hij deze mogelijkheid met 
beide handen aangegrepen. En daar heeft hij 
tot op de dag van vandaag geen spijt van. Eerst 
wilde geen enkele werkgever hem hebben, want 
zijn arbeidsproductiviteit zou te laag zijn. Maar 
met deze ID baan heeft Paul uiteindelijk toch de 
mogelijkheid gekregen om tegenover inkomen 
een prestatie neer te zetten. Zijn dagbesteding 
ervaart hij weer als zinvol, hij kan zich in zijn werk 
ontwikkelen en dat heeft zijn gevoel voor eigen-
waarde versterkt. Het werk biedt hem regelmaat 
en daarnaast ook een heleboel sociale contacten.

ID’ERS HOUDEN BETAALD WERK, DANKZIJ INZET VAN DE SP!

Zaterdagmiddag 7 januari 2012 
komt SP-Tweede Kamerlid Sharon 
Gesthuizen naar Arnhem. Ze gaat 
in de wijk Schuytgraaf buurten in 
de buurt.  Zoals het er nu uitziet, 
lopen SP-wethouders Gerrie 
Elfrink en Luuk van Geffen met 
haar mee.

Schuytgraaf is één van Arnhems 
jongste wijken. Het is er ruim en open 
en bewoners roemen de rust en de 
kindvriendelijkheid van hun wijk. Toch 
zijn er ook legio problemen.

Mede door de crisis zijn veel geplande 
projecten niet, of onvoldoende uitge-
voerd. Schuytgraaf heeft bijvoorbeeld 
nog steeds geen volwaardig winkel-
centrum. 

Ook andere voorzieningen zijn beneden 
de maat, onder andere op het gebied 
van de gezondheidszorg. Geplande 
fiets- en wandelpaden zijn niet aan-
gelegd. Veel kavels en koopwoningen 
blijven onverkocht.

Door gesprekken met bewoners en 
andere betrokkenen hoopt Sharon 
Gesthuizen een beeld te krijgen van 
de problemen én van de kansen van 
Schuytgraaf. Bovendien wordt de 
nieuwste editie van de ZO-krant 
uitgedeeld. 

Het buurtbezoek op zaterdag 7 januari 
2012 begint om 14.00 uur en duurt tot 
16.00 uur.

BUURTEN IN SCHUYTGRAAF
MET SHARON GESTHUIZEN

   Sharon Gesthuizen


